
赛捷思仿生模型产品常见问题：

1、 你们能提供什么？
我们是一家集研发、生产、销售为一体的医学仿生器官教具模型厂家，以生物医用高分子材料为核心技术优势，面向各类医院、医学院校、医学技能培训中心、医疗器械研发企业等，提供超声穿刺系列、外科手术系列、美业进深系列等专业模型产品。

2、 可以提供定制服务吗？
可以。我们不仅提供标准模型产品，也能为您提供定制开发服务，您可以跟我们沟通更多关于您需求的信息，以便我们根据您的详细需求，为您提供定制化产品开发服务。

3、 你们如何保证产品质量？
在批量生产前我们会对样品进行质量检测；在发货之前同样会对产品进行最终质检。

4、 如何获取专业报价/购买？
您可以通过以下三种方式联系我们获得报价/购买产品：
1) 在网站预留联系方式和需求，我们将会安排专业人员与您沟通
2) 在抖音搜索“赛捷思仿生器官教具”，进入官方账号店铺，直接购买或后台私信获得报价
3) 拨打客服热线：400-0858856，沟通需求，获得报价
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抖音扫码直达店铺：赛捷思赛捷思仿生器官教具

5、 产品多久交付？
下单后，标准模型产品一般3-7个工作日内交付，定制化产品根据设计需求预计15-30个工作日内交付。

6、 产品包邮吗？发什么快递？
除港澳台地区、新疆维吾尔自治区、宁夏回族自治区、青海省、甘肃省、西藏自治区、海南省、内蒙古自治区，等偏远地区外，产品一般包邮，如无特殊要求，发京东快递。

注：我们的模型具有良好的自愈性，尤其是超声类模型产品，可以多次重复使用；穿刺后若出现少量针道，几天后会逐渐自愈
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Frequently asked questions about Surgese Bionic model products

1. What can you offer?
We are a research and development, production, sales as one of the medical bionic organ teaching AIDS model manufacturers, with biomedical polymer materials as the core technical advantages, for all kinds of hospitals, medical colleges, medical skills training centers, medical device research and development enterprises, providing ultrasonic puncture series, surgical series, beauty industry advanced series and other professional model products.

2. Can we provide customized service?
Agreed. We not only provide standard model products, but also can provide you with custom development services, you can communicate with us more information about your needs, so that we can provide you with customized product development services according to your detailed needs.

3. How do you guarantee the quality of your products?
We will test the quality of the sample before mass production; Final inspection of the product is also carried out before shipment.

4, how to get a professional quote/purchase?
You can contact us for a quote/purchase in the following three ways:
1) Reserve contact information and needs on the website, we will arrange professional staff to communicate with you
2) Call the customer service hotline: 400-0858856, communicate needs, get a quote

5. How long will the product be delivered?
After placing an order, standard model products are generally delivered within 3-7 working days, and c.ustomized products are expected to be delivered within 15-30 working days according to design requirements.

6. Is the product free of charge? What kind of delivery?
In addition to Hong Kong, Macao and Taiwan regions, Xinjiang Uygur Autonomous Region, Ningxia Hui Autonomous Region, Qinghai Province, Gansu Province, Tibet Autonomous Region, Hainan Province, Inner Mongolia Autonomous Region, and other remote areas, the product is generally free mail, if there is no special requirements, send Jingdong Express.

Note: Our model has good self-healing, especially ultrasonic model products, can be reused many times; If a small number of needles appear after the puncture, it will gradually heal itself after a few days
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